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Tisztelt Elnök Asszony!

„Forró nyárra meleg ősz?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kíváno k

benyújtani Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A nyáron megtapasztalhattuk, hogy súlyos piaci zavarok terhelik a magyar mez őgazdaságo t

szinte minden termékpályán, vehetjük akár a tejvertikumot vagy a gyümölcsét, gondolhatun k

a meggyre, almára, nem beszélve a dinnyér ől . Nem véletlenül ítéli el mindegyik érdekvédelmi

szervezet az áruházláncos lobbi térnyerését ezen a téren .

A magyar kormány felel őssége súlyos abban, hogy idáig jutottunk. Pedig 1998-ban, a Fidesz -

kormány hivatalba lépésekor már elindultak az említett termékpályás szövetkezetek . A családi

gazdaságokat 2002-ben tollvonással szüntették meg, azóta nem leli a helyét a magyar

földműves. A honi termelő szervezetten nem jelenhet meg a belső piacon sem, nem beszélve a

külső ről . Az állam és a felelős kormány nem ad tőketámogatást a gazdálkodók indulásához ,

míg Dániában vagy Hollandiában ez magától értetődik. Napnál világosabb, hogy támogatot t

értékesítő i szervezetet kellene létrehozni állami segítséggel . A magyar kormányra van bízva ,

hogy az EU-s támogatásokhoz képest arányaiban hogyan segíti az agrárvilágot, ehhez képes t

itt sem történik semmi .



Tisztelt Miniszter Úr !

• Meddig tűri a kormány, hogy a fent vázolt helyzet miatt sokan számolják fe l

mezőgazdasági tevékenységüket?

• Milyen konkrét intézkedéseket terveznek, hogy a piaci zavarok legalább enyhüljenek ?

• Az őszi betakarítást ugyanolyan feszülten várhatjuk, mint ahogy a nyár telt az

agráriumban?

Várom megtisztelő válaszait .

Budapest, 2008 . augusztus 8 .

Erdős Norbert
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